
 

 
 
Ranga Laciék már az év második felére koncentrálnak 
 
 
 
Rövidre sikeredett az ifj. Ranga László – Benk� András – Mitsubishi Lancer 
EvoIX trio egri versenye: 
 
“Sajnos már az els� gyorsasági szakasztól kezdve melegedett a h�t�vizünk, 
amelyet a szakaszok végén folyamatosan utána kellett tölteni. Ennek következ- 
tében az autó teljesítménye sem volt megfelel�, ami az id�eredményeinkre is 
rányomta a bélyegét. Gyakorlatilag a második egerszalóki gyorson sikerült 
elfogadható eredményt elérnünk.” 
 
 
A páros a Szuha utáni etapon a verseny feladására kényszerült: 
 
“A szuhai gyors után már olyan furcsa hangok jöttek a motortérb�l, hogy nem 
mertük kockáztatni a nagyobb kárt, így a kiállás mellett döntöttünk. Nagyon  
sajnáltuk, mert az orf�i teszt után nagy reményekkel érkeztünk Egerbe, ahol 
jól szoktunk szerepelni.” 
 
 
Laciék leadták a nevezésüket Miskolcra, de a tréning el�tt néhány nappal a 
nevezés lemondásáról döntöttek: 
 
“Már év elején tudtuk, hogy nem tudunk teljes szezont menni, de az egri 
szereplés után szerettük volna újraértékelni a terveket. A kiesés után már 
teljesen nyilvánvalóvá vált, hogy nem tudunk majd beleszólni a bajnokságba, 
így arra a döntésre jutottunk, hogy inkább a Veszprém és a Mecsek Rally-ra 
koncentrálunk, azokra próbálunk minél jobban felkészülni mind anyagilag, 
mind m�szakilag. Ha ezek mellett a támogatók lehet�vé teszik, szeretnénk 
külföldön is megmérni magunkat: erre az IRC legközelebbi állomása, a 
Barum Rally lenne a legmegfelel�bb, de ehhez sokmindennek össze kell 
állnia…” 
 
 


